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Protokół nr XI/2019 

z XI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej, odbytej w dniu  

8 sierpnia 2019 roku w budynku Fundacji na Rzecz Kultury Fizycznej i Sportu  

w Kolbuszowej przy ul. Wolskiej 2. 

Obrady XI sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej rozpoczęto o godzinie 16.00. Sesję 

otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej P. Krzysztof Wilk.  

W sesji udział wzięli wszyscy radni, sołtysi, przewodniczący zarządów osiedli oraz zaproszeni 

goście, co potwierdzają załączone do protokołu listy obecności. Przewodniczący Rady 

stwierdził prawomocność obrad XI sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej. 

Porządek obrad XI sesji Rady Miejskiej przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa na rok 2019. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2020 rok na 

projekt inwestycyjny pn. „Budowa instalacji OZE przy budynkach publicznych z terenu 

Gminy Kolbuszowa”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr V/41/19 Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej z dnia 24 stycznia 2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

miasta Tarnobrzega w roku 2019. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Kolbuszowa oraz na terenie Gminy Niwiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Kolbuszowa a Gminą Niwiska w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. 

8. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Rada Miejska w Kolbuszowej przyjęła porządek obrad XI sesji.  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, 

Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław 

Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Kaczmarczyk 
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Ad. 2 

Protokół nr X/2019 z sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej w dniu 27 czerwca 2019 

roku został wyłożony do wglądu przez radnych. Uwagi lub zmiany do protokołu należy składać  

w punkcie sprawy różne. W przypadku braku uwag i zastrzeżeń, protokół należy uznać za 

przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Kolbuszowa na rok 2019 omówił 

Skarbnik P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały zakłada: zmniejszenie dochodów o kwotę 916 004 

zł, zwiększenie wydatków o kwotę 628 276 zł, zmniejszenie wydatków o kwotę 1 544 280 zł. 

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XI/136/19  

w powyższej sprawie. 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Grażyna Halat, Adam 

Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, 

Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław 

Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

 
PRZECIW (1) 

Józef Fryc 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Karkut 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na 2020 rok na projekt 

inwestycyjny pn. „Budowa instalacji OZE przy budynkach publicznych z terenu Gminy 

Kolbuszowa” omówił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały zakłada zaciągnięcie 

zobowiązania w kwocie 1 476 268 zł na wykonanie zadania pn. „Budowa instalacji OZE przy 

budynkach publicznych z terenu Gminy Kolbuszowa” realizowanego jako zadania: 

- instalacja fotowoltaiczna dla oczyszczalni ścieków przy ul. Łąkowej w Kolbuszowej Dolnej 

w kwocie 853 950 zł, 

- instalacja fotowoltaiczna Fregata w kwocie 622 318 zł.  

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XI/137/19  

w przedmiotowej sprawie. 
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ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

 

Barbara Bochniarz, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, 

Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, 

Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, 

Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

 
PRZECIW (1) 

Józef Fryc 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Julian Dragan, Michał Karkut 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr V/41/19 Rady Miejskiej w Kolbuszowej  

z dnia 24 stycznia 2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla miasta Tarnobrzega w 

roku 2019 omówił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały dotyczy uchylenia Uchwały 

Nr V/41/19 z dnia 24 stycznia 2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla miasta 

Tarnobrzega w roku 2019 w formie dotacji celowej w kwocie 10 000 zł z przeznaczeniem na 

realizację inwestycji w ramach zadania Wojewódzkiego Funduszu Kolejowego. Rada Miejska 

w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XI/138/19 w przedmiotowej 

sprawie. 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł 

Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, 

Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Karkut 
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Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Kolbuszowa oraz na terenie Gminy Niwiska omówiła Kierownik Ref. GKiB P. Elżbieta Lis. 

Projekt uchwały dotyczy organizacji gminnych autobusowych przewozów pasażerskich  

o charakterze użyteczności publicznej. Autobusowa sieć komunikacyjna na której planowane 

jest od 1września 2019 r. wykonywanie przewozów o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie Gminy Kolbuszowa  oraz  na terenie Gminy Niwiska w gminnych autobusowych 

przewozach pasażerskich. Sieć komunikacyjna składać się będzie z następujących linii 

komunikacyjnych:  

1) linia komunikacyjna nr 1: Kosowy - Hucina – Niwiska – Trześń – Zapole - Nowa Wieś –

Kolbuszowa - Werynia 

2) linia komunikacyjna nr 2: Domatków - Leszcze - Huta Przedborska – Przedbórz – Bukowiec 

- Domatków.   

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XI/139/19  

w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

 

Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, 

Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, 

Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, 

Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

 
PRZECIW (1) 

Józef Fryc 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Bochniarz, Michał Karkut 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Kolbuszowa a Gminą Niwiska w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego omówiła Kierownik Ref. GKiB P. Elżbieta Lis. Projekt uchwały dotyczy 

zawarcia porozumienia z Gminą Niwiska w związku z  organizacją gminnych autobusowych 

przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. Rada Miejska w Kolbuszowej 

w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XI/140/19 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

 

Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, 

Mirosław Kaczmarczyk, Krzysztof Kluza, Grażyna Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, 

Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara Szafraniec, Bronisław Wiktor, 

Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk 

 
PRZECIW (1) 

Józef Fryc 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Bochniarz, Michał Karkut 

Ad. 8 

 

W punkcie sprawy różne głos zabrali: 

- radny P. Adam Kaczanowski zwrócił się z prośbą o wykonanie tabliczek informacyjnych  

z nazwami ulic na osiedlu za kościołem pw. Św. Brata Alberta oraz oznaczenie istniejącego 

tam Parku Niepodległości. 

- radny P. Krzysztof Wójcicki zwrócił się z pytaniem czy pismo, które radni otrzymali od 

mieszkańców ulicy rtm. Pileckiego dotyczące wyasfaltowania tej ulicy należy traktować jako 

petycję. Ponadto radny złożył dwie interpelację dotyczącą montażu luster drogowych na 

skrzyżowaniu przy sklepie Biedronka na ul. Ruczki oraz przy wyjeździe drogą od Urzędu 

Skarbowego do ul. 11 Listopada oraz interpelacje w sprawie przeprowadzenia kontroli czy 

usunięto wszystkie usterki, jakie powstały w infrastrukturze kanalizacyjnej po wiosennych 

ulewach (m.in. na ulicy Janka Bytnara).  

- Przewodniczący Rady Miejskiej P. Krzysztof Wilk poinformował, że petycja mieszkańców 

ulicy rtm. Pileckiego w sprawie wyasfaltowania tej ulicy została przekazana pod obrady 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem rozpatrzenia. 

- radny P. Michał Karkut zwrócił się z pytaniem o skutki finansowe dla gminy Kolbuszowa po 

wejściu w życie ustawy o obniżonym podatku dochodowym od osób fizycznych PIT.  

- radny P. Józef Fryc ponownie zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej  

o przedstawienie listy osób- wnioskodawców projektów uchwał dot. zasad wypłat oraz 

wysokości diet dla radnych, sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej P. Krzysztof Wilk wyjaśnił, że nie otrzymał od pana radnego 

na piśmie wniosku o udostepnienie takiej informacji. Przewodniczący stwierdził, że radny nie 

skorzystał z zaproszenia ustnego i nie zjawił się w biurze Przewodniczącego Rady po sesji Rady 

Miejskiej. Odpowiedź na to zapytanie zostanie udzielona po uprzednim pisemnym wniosku ze 

strony radnego.  
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W tym punkcie radni nie wnieśli żadnych uwag, co do treści protokołu Nr X/2019  

z sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej, odbytej w dniu 27 czerwca 2019 roku. Wobec 

powyższego protokół uznaje się za przyjęty. 

Obrady XI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej zakończono o godz. 16:52. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Justyna Mucha  
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LISTA OBECNOSCI

Sottys6w i Przewodniczqcych Zarzqdow Osiedli na sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej

w dniu 09.08.2019

Nazwisko i lmiq scowosc Podpis
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Sudol Edward
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Lista zaproszonych goSci na sesjq Rady Miejskiej w Kolbuszowej

w dniu 09.08.2019 rok

1. Zbigniew Chmielowiec- Poset na Sejm Rp

2. Ewa Draus- Wicemarszalek Wojew6dztwa Podkarpackiego

3. Bogdan Romaniuk- Radny Sejmiku Woj. Podkarpackiego

4. Mieczyslaw Burek- Przewodniczqcy Rady Powiatu

5. Jozef Kardy(- Starosta Kolbuszowski

6. Wojciech Cebula- Wicestarosta Kolbuszowski

7. Andrzej Jagodziriski- Dyrektor Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej

8. Wieslaw Sitko- Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Kolbuszowej

9. Adam Maternia- Prezes Zaktadu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

L0. Jan Zuba- Burmistrz

1L. Marek Gil- Z-ca Burmistrza

12. Jacek Mroczek- Skarbnik

L3. Krzysztof Matejek - Sekretarz

14. Kierownicy Referatow Urzqdu Miejskiego


